
Rada Miejska w Kunowie 
Komisja Budżetu i Oświaty  

Protokół nr 4.2024 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Oświaty 

w dniu 27 maja 2024 r. 

 
Obrady rozpoczęto 27 maja 2024 o godz. 14:44, a zakończono o godz. 14:58 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 radnych. 

Obecni: 
1. Arkadiusz Farys  

2. Jarosław Jałocha  

3. Sylwester Jedlikowski  

4. Beata Łukawska  

5. Marek Mikos  

6. Maria Pająk  

7. Marcin Pastuszko  

8. Piotr Rakoczy  

9. Cezary Szwajda  

10. Grzegorz Wanat  

11. Donata Zębala  

1.Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 

Dyskusja : 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda otworzył posiedzenie Komisji Budżetu i Oświaty i przywitał 
wszystkich obecnych oraz przybyłych gości. W posiedzeniu brało udział 11 członków Komisji Budżetu  
i Oświaty oraz zaproszeni goście. Przewodniczący stwierdził kworum do prac Komisji.  
 
Lista obecności członków komisji i zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 1. 
 

2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia. 

Planowany porządek posiedzenia 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum.  
2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia.  
3. Przyjęcie protokołów: Nr 1.2024 z posiedzenia komisji w dniu 14.05.2024 r. i Nr 2.2024  

z posiedzenia komisji w dniu 17.05.2024 r. 
4. Omówienie finansów związanych z działalnością OSP w gminie Kunów. 
5. Sprawy różne.  
6. Zakończenie posiedzenia.   

 
 



 
Dyskusja : 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poinformował, że porządek posiedzenia zawiera 6 punktów. 
Przewodniczący zapytał, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do porządku posiedzenia.  
 
Nie zgłoszono żadnych uwag.  
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poddał pod głosowanie porządek posiedzenia. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia planowanego porządku posiedzenia. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria  
Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata Zębala 

 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego jednomyślnie przyjęła porządek 
posiedzenia.  
Zawiadomienie wraz z porządkiem posiedzenia Komisji stanowi załącznik Nr2 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 2. 

 

3. Przyjęcie protokołów: Nr 1.2024 z posiedzenia komisji w dniu 14.05.2024 r.  
i Nr 2.2024 z posiedzenia komisji w dniu 17.05.2024 r. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poinformował, że na tabletach w programie E-sesja został 
wgrany projekt protokołu z posiedzenia Komisji z dnia 14 maja 2024 r., z którym radni mieli 
możliwość zapoznania się. Przewodniczący zapytał, czy ktoś z radnych wnosi pytania lub uwagi do 
projektu protokołu.  
Nie zgłoszono pytań ani uwag.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół Nr 1.2024 z posiedzenia Komisji z dnia  
14 maja 2024 r. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu Nr 1.2024 z posiedzenia komisji w dniu 14.05.2024 r.  
  
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, 
Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata Zębala 

 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego jednomyślnie przyjęła protokół Nr 
1.2024 z dnia 14.05.2024 r.  



Protokół z posiedzenia Komisji z dnia 14.05.2024 r. znajduje się w teczce nr 1 znak: Or.0012.3.__.2024  

 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poinformował, że na tabletach w programie E-sesja został 
wgrany projekt protokołu z posiedzenia Komisji z dnia 17 maja 2024 r., z którym radni mieli 
możliwość zapoznania się. Przewodniczący zapytał, czy ktoś z radnych wnosi pytania lub uwagi do 
projektu protokołu.  
Nie zgłoszono pytań ani uwag.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół Nr 2.2024 z posiedzenia Komisji z dnia  
17 maja 2024 r. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu Nr 2.2024 z posiedzenia komisji z dnia 17.05.2024 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, 
Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego jednomyślnie przyjęła protokół Nr 
2.2024 z dnia 17.05.2024 r.  

Protokół z posiedzenia Komisji z dnia 17.05.2024 r. znajduje się w teczce nr 2 znak: Or.0012.3.__.2024  

 

4. Omówienie finansów związanych z działalnością OSP w gminie Kunów. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił Kierownika Referatu Spraw Obywatelskich, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pana Jarosława Adamskiego o przybliżenie informacji w zakresie 
finansów związanych z działalnością OSP w Gminie Kunów.  
  
Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Jarosław Adamski 
poinformował, że Gmina Kunów jak również inne JST korzystają z dotacji współfinansowanych przez 
Ministerstwo Spraw Wewnętrznych i Administracji, Komendę Powiatową Państwowej Straży 
Pożarnej lub Krajowy System Ratowniczo Gaśniczy. W roku 2023 łącznie te dotacje stanowiły kwotę 
39 525,00 zł.  
Dotacje w rozbiciu na sołectwa: OSP Prawęcin kwota 865,00 zł,  OSP Nietulisko Duże kwota  
1 700,00 zł, miasto Kunów OSP Kunów kwoty: 600,00 zł, 1 600,00 zł, uzupełnienie nowego 
samochodu ratowniczo -gaśniczego 5 900 zł,   OSP Agromet kwota 910,00 zł oraz OSP Janik 860,00 zł. 
Dodatkowo dla OSP w Janiku na Obchody 100 lecia jednostki, Gmina Kunów przeznaczyła  
27 090,00 zł. Na ekwiwalent pn.: „Akcje, operacje, szkolenia i ćwiczenia” Gmina Kunów przeznaczyła 
kwotę 38 302,00 zł. Na umowy zlecenia (umowy kierowców) 49 121,93 zł. Na paliwo do samochodów 
pożarniczych 21 559,49 zł. Woda i ścieki we wszystkich obiektach strażnic OSP to kwota 2 026,58 zł, 
zużycie gazu również w obiektach strażnic OSP na terenie gminy Kunów kwota 50 339, 48 zł (gazem 
ogrzewane są tylko 4 jednostki), zużycie energii elektrycznej także we wszystkich obiektach strażnic 
OSP: 42 994,12 zł. Badania lekarskie zgodnie z wydanymi skierowaniami dla strażaków 8 419,00 zł, 
ubezpieczenia druhów to kwota 14 233,50 zł. Przeglądy sprzętu,  techniczne, pieców oraz 
samochodów na kwotę 20 641,73 zł. Ogólne zakupy z wyłączeniem zakupu mundurów na kwotę 
59 345,17 zł. Dokonano zakupu umundurowań na wniosek praktycznie wszystkich jednostek OSP na 
kwotę 10 550,00 zł jak również dla Orkiestry Dętej mundury na kwotę 5 000,00 zł. Łączne wydatki 



inwestycyjne Gminy Kunów to kwota 2 289 042,31 zł w tym modernizacja budynku OSP w Janiku 
66 500,00 zł, modernizacja budynku OSP w Bukowiu 109 500,00 zł, montaż instalacji fotowoltaicznej i 
ogrzewanie w OSP Bukowie 98 000,00 zł, poprawa efektywności energetycznej w OSP w Nietulisku 
Dużym kwota wydatkowana na zadanie - 1 299 758,31 zł (z tego środki własne Gminy Kunów to 
kwota 664 859,00 zł). Otrzymano dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład na kwotę 
634 899,31 zł. Dodatkowo dla OSP w Nietulisku Dużym dokonano zakupu sprzętu dla celów 
przeciwdziałania klęskom żywiołowym za kwotę 14 760,00 zł. Samochód dla jednostki OSP w Janiku 
marki VOLVO kosztował 1 159 8910,00 zł (dotacja Gminy Kunów to kwota 653 334,00 zł, dotacja z 
Województwa Świętokrzyskiego 40 000,00 plus dotacja na ubezpieczenie pojazdu Auto Casco kwota 
8 444,00 zł.) Dla jednostki OSP w Janiku Gmina Kunów zakupiła sztandar za kwotę 7 190,00 zł. 
Poniesiono również wydatki związane z usługą mobilną  na kwotę 616,00 zł tj. (interent), jak również 
sfinansowano drobne remonty tj.: myjki ciśnieniowej, pieca, samochodu i innych urządzeń kwota 
4 590 zł. Wydatki ogółem w 2023 roku wyniosły  2 618 480,39 zł .  

 
Radny Sylwester Jedlikowski  odniósł się do krótkiego okresu wydawania orzecznictwa lekarskiego 
(badań lekarskich) w szczególności młodym druhom.   
 
Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Jarosław Adamski 
poinformował, że Gmina Kunów nie ma na to wpływu. Gmina Kunów występuje z zapytanie 
ofertowym do różnych podmiotów świadczących usługi lekarskie i zgodnie z procedurą wybierana 
jest najkorzystniejsza oferta.  Po podpisaniu umowy jedna z firm świadczy te usługi, na obecną chwilę 
podmiotem tym jest NZOZ PROMED.  

 
<dyskusja w tle>  

 
5. Sprawy różne. 
 
Nie zgłoszono spraw różnych.  
 
6. Zakończenie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda podziękował wszystkim obecnym za udział w posiedzeniu  
i zamknął posiedzenie Komisji Budżetu i Oświaty w tym dniu. 
 
Nagranie z posiedzenia Komisji w formie zapisu na płycie CD stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
 

 
Przewodniczący Komisji 

Budżetu i Oświaty 
 

Cezary Szwajda 
                                   

 

Przygotował(a): Paulina Biernat 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


